
 
 

 
 

 
Onderwerp: 

 
Besluitenlijst Presidium 

 
Datum: 

 
09 april 2019 

 NOT19--0117 

 
Aanwezig: 
 
 
 
Afwezig: 
 

B. Blase (voorzitter), F. Hoekstra (VVD), M. Feelders (D66), M. Bankras (HOP), 
S. Brau (PvdA), G. Klercq (CDA), C. Kwint (GroenLinks), W.J.Mandersloot 
(Senioren Heerhugowaard),  T.J. Visser-Hogeterp (ChristenUnie),  
S. Visser (Nederland Duurzaam) en H. Wijnveen (plv. griffier)  

 

Notulist: M.G. Bakker-Nobel 

Nr. Onderwerp: Actie 

   

01. Opening 
De voorzitter opent de vergadering.   
 

 
 

02. 
 

Mededelingen/ Vragen 

 Stand van zaken samenwerking met Langedijk - werkbezoek 
Gooise Meren op 10 mei 2019  
Het programma voor het bezoek is in voorbereiding. Aanmelden 
verdient nog aandacht.  

 De voorzitter laat weten dat er op dit moment veel constructief 
lopende consultaties gaande zijn. Daar komen verslagen van. Er 
komt een voorstel naar de raden over de toekomstige naamgeving.  

 De bemoeienis van enkele raadsleden uit Alkmaar met de fusie 
rondom Sint Pancras komt ter sprake. 

 Stand van zaken commissie Meespraak en communicatie 
(voorstel nieuwe  bestuurlijk coördinator).  
Senioren Heerhugowaard heeft mevrouw Van Ruitenbeek 
voorgedragen als lid van de commissie M&C en als bestuurlijk 
coördinator van deze commissie. Voor deze laatste functie zijn tot 
heden van de andere fracties geen kandidaten ontvangen. 
Mochten die er zijn, dan graag zo spoedig mogelijk doorgeven aan 
de griffie. 

 Bestuurlijke termijnagenda 2019-4 
Er zijn onderwerpen doorgeschoven in de planning, zonder uitleg 
waarom dit gebeurt. Lukt het niet om een advies op het eerder 
afgesproken tijdstip gereed te hebben dan dit graag tijdig aan het 
Presidium melden met een inhoudelijke reden. 

 Op 8 februari jl. heeft de heer Feelders schriftelijke vragen gesteld 
waarop hij nog geen antwoord heeft ontvangen. Dit wordt 
geagendeerd in de zogeheten driehoek.  

 Evaluatie training Morele Oordeelsvorming d.d. 27 februari jl. 
De training is positief ervaren; vooral omdat dat er naar 
Heerhugowaardse voorbeelden werd gevraagd. Er was sprake van 
een goede interactie. In een aantal fracties is hier naderhand ook 
aandacht aan besteed. Over een half jaar volgt een 
behoeftepeiling aan herhaling van de cursus.  

 Stroomschema Hoe informeer ik de raad (ter informatie) 
Het schema is gemaakt voor de organisatie om de processen die 
er zijn inzichtelijk te maken.  

 
 
 
Allen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Allen 
 
 
 
 
 
 
 
Blase 
 
 
 
 
 
Griffie 
 
 
 
 
 



   2 

 Auditcommissie d.d.12 maart jl. (ter informatie)  
De heer Kwint schetst de ‘problemen’ die hij ervaart om een 
bankrekening te openen voor GL. Afgesproken wordt dat de 
Auditcommissie nog eens ‘kijkt’ naar de regels  die hierover zijn 
opgesteld. De werkwijze van de VVD zal hierbij worden betrokken. 
De volgende vergadering is 22 mei. Dan komt o.a. het Jaarplan 
aan de orde.   

 Aangepast procesvoorstel wijze van afhandelen moties 
Jongerengemeenteraad  
Het eerdere procesvoorstel is aangevuld met de punten 8,9 en 10. 

 Verordening rechtspositie raads- en commissieleden leden   
Notitie c.q. raadsvoorstel is in voorbereiding bij de griffie. Er 
moeten keuzes gemaakt worden die aan het Presidium worden 
voorgelegd. Nagegaan wordt of het voorstel nog meegenomen kan 
worden bij de Voorjaarsnota.  

 Wijziging in de vertrouwenscommissie (toelichting H. 
Wijnveen).  
Wanneer mevrouw Valent wordt benoemd als wethouder maakt zij 
niet langer deel uit van de vertrouwenscommissie die bestaat uit 
de fractievoorzitters (met als uitzondering M. Poland). De griffier 
gaat na of de vertrouwenscommissie opgeheven kan worden dan 
wel slapend gehouden moet worden.  Onderwerp keert terug op de 
agenda. 

 VNG-congres - G. Klercq is verhinderd. Wie wil (alsnog) mee? 
Fracties krijgen tot het einde van de week gelegenheid om nog een 
naam aan te dragen. Voorrang wordt gegeven aan degenen die 
nog niet eerder hebben deelgenomen. 

 Gemeenschappelijke regelingen: jaarstukken 2018 en 
begroting 2020 
Het Presidium heeft voorkeur voor optie 2. te weten: 
We wijken af van de koninklijke route qua aanlevering van stukken. 

- De raadsleden ontvangen de jaarstukken 2018 en de begroting 
2020 van de GR-en direct na ontvangst, zonder collegebesluit of 
duiding door het college. 

- Het college behandelt de stukken op 14 mei 2019, inclusief het 
bijbehorende raadsvoorstel. 

- De stukken over de GR-en worden niet behandeld in een   
   commissie maar komen direct in de raad van 28 mei 2019. 

 Voortgang vacature griffier  
Mevrouw Visser geeft hierop een korte toelichting. 

 Raadsbijeenkomst met AIVD over informatie-
/veiligheidslekken  
Voorgesteld wordt in het najaar een bijeenkomst o.l.v. de AIVD te 
plannen over informatie-/veiligheidslekken. 
Presidium vindt dit een goed idee. 
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03. Vaststellen besluitenlijst Presidium d.d. 12 maart 2019  
 
 
 
04. 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. Actiepunten zijn 
afgehandeld/ in behandeling. 
 
Conceptagenda aanstaande raadsvergadering 23 april 2019 
De manier waarop Rb2019032 Voteren krediet en aanpassing inrichting 
gemeentehuis Heerhugowaard is ingebracht komt ter sprake.  
Er zijn technische en inhoudelijke vragen gesteld waarop nog geen 
antwoord is ontvangen. Het wordt een bespreekstuk. 
Controle fractievergoedingen 2018 wordt een akkoordstuk. 
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05. Evaluatie vorige raad d.d. 26 maart 2019 

 Commissie M & S d.d. 12 maart  

 BOT-overleg Groei op het spoor d.d. 19 maart jl. 
Goeie presentatie – maar leek erop dat er een keuze moest 
worden gemaakt en daar is een BOT- overleg niet voor.  

 Presentatie ontwikkeling kindcentrum in De Draai d.d. 2 april 
 

 

06 
 
 

Invulling data ‘overige’, opgenomen in vergaderschema 
De wethouder vraagt of het BOT-overleg over RES op 16 april voor een 
keer van 17.00 – tot 19.00 uur kan worden gepland. De heer Oude 
Kotte wordt namelijk die avond als burgemeester van Aalsmeer 
geïnstalleerd.  
Het Presidium gaat hiermee akkoord. 
 

 

07.  
 
 
 
 
08. 

Rondvraag 

 Naar aanleiding van een vraag van mevrouw Klercq laat de heer 
Wijnveen weten dat de technische problemen in de raadzaal het 
gevolg van waren van een menselijke fout.  . 
 

Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 19.40 uur. 
 

 

   

  ------------------------------------------------------------------------------------------ 
 Spaaragenda 

- Is er behoefte aan een extra beveiligingsstap van GO-app?  Cie. M&S 
 -   Emailadressen voor raadsleden     december 
 -   Evalueren raadspagina’s       november  
 -  Peiling behoefte aan training Morele Oordeelsvorming  oktober 
 -     Bijeenkomst over informatiebeveiliging/- lekken   najaar 


